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§ 1. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemötet den 23 maj 2017 lades till handlingarna.  

§ 2. Justering av röstlängd 

Genomgång av närvaro samt utseende av tjänstgörande suppleanter. 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Jämte ordföranden Karin Wanngård (S) utsågs Anna König Jerlmyr (M) att justera 

dagens protokoll. 

§ 4.  VD kommentar avseende årsprognos och tertialrapport 2 2017 för koncernen 

Stockholm Business Region  

SBR 1.2-80:10/2017 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande.  

 

1. Godkänna och överlämna VD kommentar avseende årsprognos och tertialrapport 2 

2017 för koncernen Stockholm Business Region till Stockholms Stadshus AB. 

2. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat. 

 

Särskilt uttalande angavs av Anna König Jerlmyr m.fl. (M) enligt följande. 

“Det är glädjande att i rapporten följa det goda arbete som utförs av SBR och att läsa 

om de aktiviteter som genomförts och planeras. Vi anser dock att det är viktigt att i 

tertialrapporten även kunna följa arbetet genom tydliga och mätbara indikatorer som 

visar på effekterna av aktiviteterna på ett sätt som gör att de kan utvärderas. Indikatorer 

ska användas som ett verktyg för att visa resultat. Vi vill därför understryka vikten av att 

ta fram relevanta nyckeltal som går att mäta för en resultatbaserad styrning, hellre än 

aktiviteter som snarare hör hemma i en verksamhetsplan eller i en verksamhetsberättelse 

än en tertialrapport. Utfall, inte aktiviteter, är i detta sammanhang det primära.” 

 

Särskilt uttalande angavs av Birgitta Rydell (L) och Martin Ängeby (L) enligt följande. 

”Liberalerna anser att det måste det vara tydligt och transparent för medborgarna i vilka 

syften skattepengar används. Är det marknadsföring ska det kallas marknadsföring och 

inköpas som marknadsföring, inte som breda evenemangsbidrag som ges utan tydliga 

krav på hur pengarna ger nytta för stockholmarna.  

 

Evenemangsstödet bör reformeras i grunden och SBR kan till exempel istället 

marknadsmässigt köpa reklam vid relevanta arrangemang som höjer Stockholms status 

som evenemangsstad. Det kan i sådana reklamköp ingå reklam i utlandet där både 

evenemanget och staden marknadsförs. SBR bör undersöka om det är möjligt med 
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direkta reklamköp, istället för evenemangsstöd, som medel för exponering av 

varumärket Stockholm - Capital of Scandinavia. På så vis får bidraget inte karaktären av 

ett stöd till en enskild kommersiell aktör.   

 

Med anledning av att 2 miljoner överfördes för evenemangsbidrag från 2016 till 2017 

och inga ansökningar hittills har avslagits i år, vill Liberalerna också anföra att 

nuvarande system för bidrag är ineffektivt. Samma anordnare söker år efter år, och 

bidraget verkar inte vara allmänt känt. Liberalerna anser att det borde utredas varför 

bidragen inte söks i större utsträckning. 

 

Att utbetalningarna av bidrag från SBR sker effektivt och värnar de värden som 

Stockholm står för är en viktig del av stadens arbete med evenemangsstöd.” 

§ 5. Firmateckningsrätt samt attestinstruktion inom Stockholm Business Region AB  

SBR 1.3.1-205/2017 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande.  

 

1. Bolagets firma ska tecknas – förutom av styrelsen – av ordföranden Karin 

Wanngård, vice ordförande Anna König Jerlmyr, VD Olle Zetterberg och 

avdelningschef Lena Häggdahl, två i förening. 

2. Attestinstruktion och bilaga till attestinstruktion med beloppsramar för beställning 

och attest samt namnteckningsprov godkänns.  

3. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat.  

§ 6.   Rapport om behovet av kommersiellt boende t o m 2020 (Hotellrapporten)  

SBR 1.3.1-133/2017 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1. Godkänna rapporten, samt 

2. Rapporten översändes för kännedom till SBN, ExlpN och FN.  

§ 7. Yttrande över Stockholmsmässans ansökan om stöd till evenemang (Stockholm 

Furniture & Light Fair 2018) 

SBR 3.8.3-200:20/2017 

 

Ordförande Karin Wanngård (S) och vice ordförande Anna König Jerlmyr (M) deltog 

inte under §7 (med risk för jäv), och lämnade styrelserummet. Ordförandeskapet 

övertogs av Stefan Hansson (S) under §7. 


